
Mail til Norddjurs Kommune fra Jørgen Josefsen, Norddjurs Fritidsråd – 26. juni 2024 

 

Fra dagsorden i KFU -- Beregningsmodellen for timetildeling kan desuden resultere i, at visse store 
foreninger får tildelt timer, som de ikke selv har søgt, men måske alligevel tager imod og ikke får 
afmeldt. Det skyldes, at timerne kan betragtes som gratis eller rare at kunne- - - -  

Ovennævnte  er ikke korrekt- der er ingen der får flere timer end de har søgt. Derimod har vi efter 
aftale givet flere timer til foreninger der har søgt om flere timer end de er berettiget til. Dette kan man 
bare undlade, så er der masser af timer i bestemte haller som hallerne kan ” sælge ” 

Det er vigtigt at vi i den løbende sag  om en ny model er meget korrekte- der er flere eksempler på, at 
man kommer med tal og modeller som ikke er korrekte. 

 MVH 

 Jørgen Josefsen 

Formand Norddjurs Fritidsråd. 

 

 

Svar til Jørgen Josefsen, Norddjurs Fritidsråd fra Norddjurs Kommune – 3. juli 2024 

 

I forhold til teksten i dagsordenpunktet, så har foreninger fået timer, de ikke har søgt om. Forvaltningen 
medgiver, at det kunne have været præciseret, at det er sket i tidligere timefordelinger. 

Hvad angår korrekte og ikke korrekte modeller, så er der jo ikke tru et nogen beslutninger endnu. Det 
er derfor vigtigt, at der gives input hertil direkte på møderne, hvilket jeg også oplever, at Fritidsrådet gør. 

Da der er begrænset tid til rådighed på selve møderne i både styregruppe og workshops, vil jeg 
opfordre til at følge Klaus og Anders fra IUC's opfordring om at sende inputs og opklarende spørgsmål 
til dem skriftligt - gerne med konkrete eksempler på misforståelser, ukorrekte tal eller modeller, så de 
ikke tager dem med i deres videre arbejde. Det er ingen interesserede i. 

 


